
Z Á P I S
z 8. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 11.9.2023

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př ítomni: Vendula Andr lová, č lenka ZM
Mgr.  Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal  Boudný, starosta
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Adam Janek,  člen ZM
Ing. Mar ie Jedl ičková,  místostarostka

Mgr.  Petr  Jeřábek, č len ZM
Bc. E lv í ra Patáková, MBA., č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr.  Vladimír  Soukop, č len ZM
Mgr.  Bc. Radomír Zemánek, člen ZM

Omluveni: Jan Ehrenberger,  č len ZM
Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM

Nepří tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Ing. Petr Lokaj , vedoucí  odboru správy majetku, invest ic  a rozvoje
Mgr.  Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička, vedoucí  odboru kanc.
tajemníka a ž ivnost.  úřad

Mgr.  Magdaléna Salačová, právnička města
Mgr.  Margita Sommerová, DiS, vedoucí odboru soc iálních věc í
Bc. Klára Vránová, vedoucí  f inančního odboru

Předsedaj íc í : Bc. Michal  Boudný, starosta

Ověřovatelé: Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Bc. E lv í ra Patáková, MBA., č lenka ZM

Návrhová komise: Ing. Mar ie Jedl ičková,  místostarostka

Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr.  Vladimír  Soukop, č len ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 8. zasedání zasedání zastupitelstva města



Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 8. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou  pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením

nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno
11 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Omluvil z dnešního zasedání paní Mgr.
Vladislavu  Kulhánkovou,  pana  Mgr.  Přemysla  Jeřábka,  pana  Ing.  Hynka  Charvata  a  pana  Jana
Ehrenbergera. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve složení: paní Ing. Marie Jedličková, pan Mgr.
Vladimír Soukop a paní Bc. Veronika Slámová (schváleno 11 hlasů pro). Následně požádal o ověření
zápisu z dnešního zasedání pana Ing. Ivana Charváta a paní Bc. Elvíru Patákovou, MBA (schváleno 11
hlasů pro). Následně zastupitelé hlasovali o upraveném návrhu programu dnešního zasedání, který byl

rozšířen o bod "Rozpočtové opatření č. 59".

Schválený program:
1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
3.    Zápis ze zasedání finančního výboru

4.    Soubor rozpočtových opatření č. 47 – 58
5.    Vyřazení položek účtu 042 - Nedokončený hmotný majetek
6.    Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za I. pololetí 2023
7.    Rozbory hospodaření VHČ za II. čtvrtletí roku 2023
8.    Závěrečný účet DSO Dr. Václava Kounice za rok 2022
9.    Závěrečný účet DSO ŽLaP za rok 2022
10.    Deklarace potřebnosti a podpory sociálních služeb pro rok 2024

11.    Program pro poskytování dotací na podporu činností v oblasti sociálních služeb pro rok 2024
12.    Akční plán města Slavkov u Brna
13.    Žádost o prodej pozemku z majetku města – pan Radim Holásek
14.    Žádost o prodej pozemku z majetku města – pan Radek Slanina
15.    Žádost o prodej pozemku z majetku města – paní Helena Anderlová
16.    Bezúplatné převody pozemků v rámci stavby „prodejny LIDL“ s JMK
17.    Bezúplatné nabytí vlast. práva k pozemku – Polní – ÚZSVM

18.    Přihláška do Svazu měst a obcí České republiky
19.    Milostivé léto 3
20.    Rozpočtové opatření č. 59
21.    Interpelace členů ZM
22.    Odpovědi na interpelace
23.    Diskuse
24.    Závěr      

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Výsledek hlasování: Přijato



2. 119/8/ZM/2023 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

považuje za splněné body:

96/6, 97/6, 98/6 z 3. zasedání zastupitelstva města - 19. 12. 2022

bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 120/8/ZM/2023 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z 5. zasedání finančního výboru konaného dne 31. 08. 2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil pan Ing. Ivan Charvát (předseda finančního výboru), který okomentoval průběh

zasedání výboru a přijatá usnesení.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 121/8/ZM/2023 Soubor rozpočtových opatření č. 47-58

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č. náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

50 50
36 6310 2141 FO - příjmy z úroků 737 000

41 3639 3111 IR - prodeje nemovitostí 11 500



41 4116 17016
IR - dotace - IROP - veřejná
zeleň

1 056
400

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované

rezervy
1 804 900

51 51

64 2299 2212 31526 ÚMR - pokuty radar 535 000

64 2299 2212 315261
ÚMR  -  pokuty  radar  -
Velešovice

6 850
000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované

rezervy
7 385 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

- 7 385 000

35 8115 FO - převod do FDI 7 385 000

52 52
73 3613 2132

OVV  -  kultura  -  krátkodobé
pronájmy

61 000

73 3399 5169 33992 OVV - kultura - kulturní akce 61 000

53 53
10 5512 2322 541 KT - JSDH - pojistné plnění 11 400

10 5512 5169 541 KT - JSDH - ostatní služby 11 400

54 54

81 6171 5171 51711 MěÚ - opravy a udržování 80 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

-80 000

55 55

81 6171 5161 MěÚ - poštovní služby 3 000 000

35 8115 FO - čerpání FDI
3 000

000

56 56

81 6171 5168
MěÚ  -  zpracování  dat  a
služby ICT

155 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

-155 000

57 57

41 3639 5164 IR - nájem pozemku 17 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

-17 000

58 58

41 6171 5169 517
IR  -  ostatní  činnost  místní
správy

100 000

41 6171 5169 520
IR  -  vypracování  žádostí  o

dotace vč. podkladů
100 000

41 6171 5169 521 IR - projektové dokumentace 100 000

41 3315 6121 583 IR - Napoleonská expozice 1 000 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

-1 300 000



II. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu dopravní infrastruktury ve výši 3.000.000 Kč na poštovné.

III. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 47-49.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 122/8/ZM/2023 Vyřazení položek účtu 042 - Nedokončený hmotný majetek
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
vyřazení položek z účtu 042 - Nedokončený hmotný majetek v hodnotě 597.371 Kč z

majetku města.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 123/8/ZM/2023 Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za I. pololetí 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za I. pololetí 2023 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



7. 124/8/ZM/2023 Rozbory hospodaření VHČ za II. čtvrtletí roku 2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření VHČ za II. čtvrtletí roku 2023 v předloženém znění.

Zprávu uvedla Bc. Veronika Slámová a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Veronika Slámová
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 125/8/ZM/2023 Závěrečný účet DSO Dr. Václava Kounice za rok 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
závěrečný účet DSO Dr. Václava Kounice za rok 2022 včetně výsledku přezkoumání

hospodaření DSO Dr. Václava Kounice za rok 2022 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 126/8/ZM/2023 Závěrečný účet DSO ŽLaP za rok 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
závěrečný  účet  DSO  Ždánický  les  a  Politaví  za  rok  2022  včetně  výsledku
přezkoumání hospodaření DSO Ždánický les a Politaví za rok 2022 v předloženém

znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 127/8/ZM/2023 Deklarace potřebnosti a podpory sociálních služeb pro rok 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města schvaluje
 systém spolufinancování sociálních služeb pro občany Slavkovska v roce 2024 podle
Pravidel  financování  sociálních  služeb  JMK  pro  léta  2023  -  2024  a  deklaruje

potřebnost a finanční podporu pro služby uvedené v tabulce zařazené do skupiny A
dle  možností  rozpočtu  města  za  podmínky,  že  služby  úspěšně  projdou  dotačním
řízením JMK a ORP Slavkov u Brna.

poskytovatel druh služby kategorie
maximální
výše  dotace  v
Kč

DCH Brno, OCH
Hodonín

pečovatelská
služba

A 1 352 494

DCH Brno, OCH

Hodonín

centrum  denních

služeb
A 128 700

DCH Brno, OCH
Hodonín

charitní  sociálně
právní poradna

A 129 533

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Margita Sommerová, DiS.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

11. 128/8/ZM/2023  Program pro poskytování dotací na podporu činností v oblasti sociálních
služeb pro rok 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
 předložený Program pro poskytování dotací na podporu činností v oblasti sociálních
služeb pro rok 2024.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Margita Sommerová, DiS.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

12. 129/8/ZM/2023 Akční plán města Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje



návrh Akčního plánu města Slavkov u Brna na rok 2024 - 2025 v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Petr Lokaj, Bc. Michal Boudný, Bc. Veronika Slámová,
Ing. Marie Jedličková.

Ing. Ivan Charvát - kdy budeme řešit další aktualizace? Tady jsou plány na rok 2023, které jsou v
současné době v rozpočtu, a co potom v roce 2024 a 2025? Dále mám dotaz k části materiálu pod
bodem "Kvalita života ve městě". To je rozšíření MŠ Zvídálek. Je tady uvedeno 10 mil. Kč na nájem?
Toto je jednorázová platba?

Ing. Petr Lokaj - Akční plán můžeme průběžně aktualizovat.

Bc. Michal Boudný - ten nájem je na deset let.

Ing. Ivan Charvát - další věc, která je v materiálu uvedena je "Regenerace venkovních ploch na sídlišti

Nádražní", ale není tam Zlatá Hora. Ptám se jestli se s ní také uvažuje v následujících dvou, třech
letech?

Bc. Michal Boudný - uvažuje se o ní. My na to máme projekt z roku 2005, kde původně obyvatelé
požadovali rozšířit parkování. Minulý rok, když byla vůle a prostředky, tak to občané odmítli, a dneska
tam parkování nechtějí. Bude vypracován nový projekt na revitalizaci Zlaté Hory. 

Ing. Ivan Charvát - v případě, že by se do toho město pustilo, tak je potřeba vypracovat aktualizaci
tak, aby to odpovídalo novým normám a požadavkům. Bavíme se tady o tom dlouho a víme, že ta
situace co se týče průjezdnosti na tom sídlišti je hrozná.

Bc. Michal Boudný - máme na to stavební povolení podle kterého by se dalo vybudovat 20 až 25
parkovacích míst mezi Responem a garážemi před kotelnou. 

Ing. Ivan Charvát - jako město bychom se měli starat o svůj majetek, ale chápu, že jsou omezené
finanční  možnosti.  Nicméně  bych  chtěl  požádat  vedení  města  zda bychom mohli  jako  zastupitelé
obdržet informaci k budově kina tak, abychom se mohli zabývat jak tuto v budoucnu využít. Například
poptávka občanů ke sportovním aktivitám je stále větší, a chybí zde kapacita vnitřních sportovišť. V
návaznosti na přípravu rozpočtu by bylo vhodné vypracovat a zaslat studii využití této budovy.

Bc.  Michal  Boudný -  na radě města  jsme se dneska o  tom bavili.  Zkusíme to připravit  tak,  aby

zastupitelům byla do konce roku poslána k tomuto zpráva.

Bc. Veronika Slámová - vypadá to, že by to bylo vhodné zařadit do programu tzv. "brownfieldu"

Ing. Ivan Charvát - další dotaz mám k proluce SC Bonaparte. Co se s tím plánuje do budoucna?



Bc. Veronika Slámová - zkusíme s panem Ing. arch. Snášelem prověřit. Jedna z variant je, že by tam
mohla vzniknout např. malá tržnice.

Ing.  Ivan  Charvát  -  další  dotaz  je  k  rozšíření  kapacity  ZŠ  Tyršova.  Vzhledem  k  budoucímu

ekonomickému vývoji  mám obavu, že peníze na svazkovou školu nebudou. Bylo by proto vhodné
abychom měli připravenou další záložní variantu. Třeba i na postupné rozšíření ZŠ Tyršova.

Ing. Marie Jedličková - odbor správy majetku, investic a rozvoje požádal architekta o zaslání nabídky,
která by mohla být součástí rozpočtu příštího roku. Na ZŠ Komenského to začíná být neúnosné.

Ing. Ivan Charvát - ve věci "Klobouku" - co se tam plánuje? Došlo už ke koupi nemovitosti? Existuje

záměr na využití? Bude se dělat studie?

Bc. Michal Boudný - dnes byl podán návrh na vklad do katastru. Peníze jsou v bankovní úschově.
Jakmile bude jasné, že už nejsou žádné překážky, tak určitě povedeme širší debatu se všemi.

Ing. Ivan Charvát - požádal bych tedy o písemné zaslání informací k těmto pěti bodům (revitalizace

Zlaté Hory, využití budovy kina, proluka SC Bonaparte, rozšíření ZŠ Tyršova a budoucí záměr využití
"Klobouku"). Hlavně tu "páteřku" bychom měli vyřešit.  Otázkou je, jestli  by na Zlaté Hoře nebylo
řešením zjednosměrnění provozu.

Ing. Marie Jedličková -  chtěla bych vás všechny pozvat na tuto středu, kdy tady máme pracovní
schůzku, a spousta těch bodů se tam bude řešit. Takže pokud máte čas, tak se tady můžeme sejít.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

13. 130/8/ZM/2023 Žádost o prodej pozemku z majetku města - pan Radim Holásek
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města neschvaluje

záměr prodeje pozemku parc. č. 3593 - zahrada o výměře 1279 m2, pozemku parc. č.

3592 -  orná  půda o  výměře  3414  m2  ani  jejich  částí  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  dle
předložené žádosti.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

14. 131/8/ZM/2023 Žádost o prodej pozemku z majetku města - pan Radek Slanina
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

prodej pozemku parc. č. 1941/3 - zastavěná plocha a nádvoří o výměře 2 m2,  na
kterém se nachází stavba RD č.p. 420 ve vlastnictví třetí osoby, vše v k. ú. Slavkov u

Brna z vlastnictví města Slavkov u Brna do vlastnictví pana Radka Slaniny, ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ za kupní cenu ve výši 1 500 Kč / m2. Náklady související

s převodem nemovitosti (správní poplatek) hradí kupující. Daňové povinnosti budou
splněny dle platných právních předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 132/8/ZM/2023 Žádost o prodej pozemku z majetku města - paní Helena Anderlová
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

prodej  pozemku parc.  č.  914,  zahrada  o  výměře  93 m2  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  z
vlastnictví města Slavkov u Brna do vlastnictví paní Heleny Anderlové,░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░  za kupní cenu ve výši 3 000 Kč/ m2 bez DPH (tj. celkem
279  000  Kč  bez  DPH).  Ke  kupní  ceně  bude  připočtena  částka  DPH  ve  výši
21%. Náklady související s převodem nemovitosti (správní poplatek) uhradí kupující.

Daňové povinnosti budou splněny dle platných právních předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, pan Adam Janek, Mgr. Petr Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 133/8/ZM/2023 Bezúplatné převody pozemků v rámci stavby "prodejny LIDL" s JMK
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje



bezúplatný převod pozemku parc. č. 2712/6 - ostatní plocha, silnice v k.ú. Slavkov u

Brna o výměře 4m2 z vlastnictví města Slavkov u Brna do vlastnictví Jihomoravského
kraje,  se  sídlem  Žerotínovo  náměstí  449/3,  601  82  Brno,  IČ:  70888337  dle
přiloženého návrhu darovací smlouvy. Náklady související s převodem nemovitosti
(správní poplatek za návrh na vklad do KN) uhradí obdarovaný. Daňové povinnosti
budou splněny dle platných právních předpisů.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
bezúplatné nabytí pozemků parc. č. 2712/4 - ostatní plocha, jiná plocha o výměře 40

m2 a parc. č. 3775/7 - ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 17 m2, obojí v
k.ú. Slavkov u Brna do vlastnictví města Slavkov u Brna od Jihomoravského kraje, se
sídlem Žerotínovo náměstí 449/3, 601 82 Brno, IČ: 70888337 dle přiloženého návrhu
darovací smlouvy. Náklady související s převodem nemovitosti (správní poplatek za
návrh na vklad do KN) uhradí obdarovaný (město). Daňové povinnosti budou splněny
dle platných právních předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 134/8/ZM/2023 Bezúplatné nabytí vlast.práva k pozemku - Polní - ÚZSVM
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 2675/10 - vodní plocha, koryto vodního toku

přirozené nebo upravené o výměře 1308 m2 v k.ú. Slavkov u Brna z vlastnictví  ČR -
Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových  do vlastnictví města Slavkov u
Brna a dává tak souhlas s uzavřením smlouvy o  bezúplatném převodu vlastnického
práva  k  nemovité  věci  s  omezujícími  podmínkami  a  o  zřízení  věcného  práva  č.

UZSVM/BVY/3112/2023-BVYM v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 135/8/ZM/2023 Přihláška do Svazu měst a obcí České republiky
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města souhlasí
se vstupem města Slavkov u Brna do Svazu města a obcí České republiky.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 136/8/ZM/2023 Milostivé léto 3
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
připojení města Slavkov u Brna k zákonu č. 182/2023 Sb., o mimořádném odpuštění
a  zániku  některých  daňových  dluhů  dle  ustanovení  §  2  odst.  3  písm.  a)  tohoto

zákona, a to pokud se týká místního poplatku dle zákona č. 565/1990 Sb., o místních
poplatcích,  a  to  konkrétně  místního  poplatku  za  obecní  systém  odpadového
hospodářství.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. 137/8/ZM/2023 Rozpočtové opatření č. 59
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

rozpočtové opatření v předloženém znění:

Č. náv. RO Č. RO ORJ § Pol. ORG ÚZ Text Příjmy (Kč) Výdaje (Kč)

59 59

41 3341 6122 IR - místní rozhlas 200 000

41 3631 6122 554 IR - veřejné osvětlení -200 000



Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21. Interpelace členů ZM

Nebyly vzneseny interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

22. Odpovědi na interpelace

Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny interpelace nebyl tento bod projednán.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

23. Diskuse

Mgr. Vladimír Soukop požádal o zaslání písemného vyjádření k pronájmům na Panském domě, tj. jaké
je vytížení, a jaké byly příjmy a výdaje v roce 2023. Dále vznesl dotaz ke svozu a vážení odpadů na
základě rozhodnutí zastupitelstva z roku 2021. Co se tedy pro to udělalo v roce 2022 a 2023?, a jaký
je výhled do roku 2024.

Mgr. Petr Jeřábek - je to na nás na městu, jestli se rozhodneme od příštího roku, resp. příští sezóny
čipovat nádoby.

Mgr. Vladimír Soukop požádal zda by bylo možné vyznačit místo pro přecházení pod náměstím, a dále
o potvrzení informace, že u "Klobouku" jsou exekuce již uhrazeny.

Bc. Michal Boudný - ano, exekuce jsou uhrazené.

Ing. Ivan Charvát vznesl následující dotazy:

Existuje  posouzení  proč  ujíždí  ten  svah  na  stadionu?  Jaké  budou  opatření,  které  by  tomu

bránily? Konkrétně se jedná o přístavbu, kde je restaurace a veškeré zázemí. Ta budova se
částečně trhá.
Návštěvnost koupaliště

Návštěvnost zámku



Bc. Michal Boudný - teď nás trápí, že tam praskl jeden z hlavních řadu odpadu. Zítra přijede Trasko, a
navrhne  řešení.  Byl  tam  statik,  a  už  nám  odevzdal  zprávu  se  kterou  seznámím  zastupitele.  U
návštěvnosti koupaliště přesně nevím, ale zjistím u pana ředitele technických služeb.

Mgr. Eva Oubělická, DiS - návštěvnost zámku je v letošním roce vynikající. Je nejlepší od srpna 2019.

Bc.  Michal  Boudný -  z  důvodu termínu podání  žádosti  o  dotaci  na škvárové hřiště  bude svoláno
mimořádné zasedání zastupitelstva města na den 23. 10. 2023.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

24. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 8. zasedání zastupitelstva města v 18:01
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:



Ing. Ivan Charvát
člen ZM

Bc. Elvíra
Patáková

MBA.,
členka ZM


